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 Zápis 

z jednání Řídícího výboru MAS Partnerství venkova, z. s. ze dne 4. 8. 2022, 15:00 hod 

Kancelář MAS Partnerství venkova, z. s., Pražská 870, 679 61 Letovice 

 

Přítomni: dle prezenční listiny, která je přílohou č. 1 tohoto zápisu 

 

Místopředseda řídícího výboru Ing. Stanislav Kamba zahájil jednání, přivítal členy výboru a 

konstatoval, že je řídící výbor v tomto složení usnášeníschopný. 

 

Ing. Kamba následně pokračoval s návrhem programu jednání: 

1. Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu  

2. Seznámení s operačním programem OPZ+ a jeho podmínkami  

3. Diskuze o prospěšnosti, výhodách a úskalích operačního programu 

4. Rozhodnutí o přípravě projektu do OPZ+  

5. Diskuse, závěr  

Členové Řídícího výboru byli vyzváni k doplnění programu jednání. Nikdo se nepřihlásil. Ing. Kamba 

nechal tedy hlasovat o programu jednání. 

Usnesení: 

Řídící výbor schvaluje program jednání. 

Hlasování: pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0. 

Návrh byl schválen všemi přítomnými členy.  

1. Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu 

Jako zapisovatel byl navržen Ing. Michal Páral a jako ověřovatel zápisu paní Jitka  

Pospíšilová. 

Další návrhy na zapisovatele a ověřovatele zápisu podány nebyly. 

 

Usnesení: 

Řídící výbor schvaluje zapisovatele Ing. Michala Párala a ověřovatele zápisu paní Jitku Pospíšilovou. 

Hlasování: pro 5, proti: 0, zdržel se: 0. 

Návrh byl schválen všemi přítomnými členy. 

 

2. Seznámení s operačním programem OPZ+ a jeho podmínkami 

Společně s pozvánkou na jednání byl členům řídícího výboru zaslán i email s vypsanými základními 

informacemi o operačním programu OPZ+. Rovněž v emailu byly zaslány odkazy na vyhlášenou 

výzvu společně s podmínkami a pravidly programu. 

Zaměstnanci MAS znovu zopakovali nejdůležitější informace podstatné pro rozhodování řídícího 

výboru, a to především jaké oblasti lze tímto projektem podpořit, jaké výhody, ale i rizika z realizace 

projektu plynou. 
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Zaměstnanci MAS také připomněli problémy, které vyplynuly z dotazníkového šetření a kulatých stolů 

při průzkumu území pro tvorbu nové Strategie komunitně vedeného místního rozvoje pro roky 2021 – 

2027. 

Následně se otevřela diskuze. 

3. Diskuze o prospěšnosti, výhodách a úskalích operačního programu 

Členové řídícího výboru se doptávali na větší konkrétnosti v souvislosti s realizací projektu a jeho dopady 

na chod MAS a výhody, které realizace přinese do území. Rovněž diskutovali o jednotlivých možnostech 

oblastí podpory, spolupráce s partnery a šíři a dopadu provedených opatření v území. 

V diskuzi se členové řídícího výboru shodli, že je třeba podpořit především občany v produktivním věku 

s malými dětmi tak, aby se mohli uplatnit na trhu práce, a tím rozvíjet ekonomiku, region, ale i životní 

standart rodiny, a nebyli nuceni zůstávat doma s dětmi jen proto, že jsou volnočasové aktivity kapacitně, 

nebo finančně nedostupné. Tedy podpora by měla být zaměřena právě na mimoškolní a volnočasové 

aktivity pro děti ve věku 3-15 let. 

Dále se členové řídícího výboru také shodli, že se nesmí zapomínat ani na občany v postproduktivním 

věku. Přesto, že třeba nepotřebují takovou finanční podporu pro své aktivity, je nutné je neodsunovat na 

okraj komunity, ale plně zapojovat do středu dění. 

Ideální by bylo právě propojení mezi dětmi a seniory, jejich vzájemná interakce a společné aktivity tak, 

aby děti mohly získávat poznatky od životem zkušených obyvatel a seniorům dělaly společnost. 

 

4. Rozhodnutí o přípravě projektu do OPZ+ 

Řídící výbor zadává úkol zaměstnancům MAS učinit veškeré potřebné operace pro zdárné podání žádosti 

o dotaci a její přidělení, včetně oslovení potenciálních partnerů a dojednání partnerství s oslovenými 

partnery, kteří projevili zájem se projektu účastnit, projednání rozpočtů, realizovaných aktivit, formu 

partnerství apod. 

 

5. Diskuze, závěr 

Dále členové řídícího výboru diskutovali o postupu přípravy nového programového období v ostatních 

operačních programech, a to především v operačním programu IROP a PTP. 

Ing. Kamba poděkoval přítomným za jejich čas, ochotu a práci a jednání řídícího výboru ukončil. 

 

 

Zapsal dne 4. 8. 2022 Ing. Michal Páral 

 

 

…………………………...                                                                                  ………………………… 

Místopředseda řídícího výboru                                                                               Ověřovatel zápisu 


